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Geacht college, 
 
Vorig jaar heeft de SP een onderzoek gedaan naar de leefbaarheid in Venlo-Zuid. Het rapport 1 
daarvan is u destijds aangeboden met daarbij een aantal vragen. In april dit jaar meldde Omroep 
Venlo 2 dat de overlast in deze wijk niet is afgenomen ondanks genomen maatregelen. Wederom 
hebben wij toen vragen 3 gesteld, begin juni ontvingen we uw antwoorden, waarvoor dank.  
Afgelopen week zijn we weer eens poolshoogte gaan nemen in deze wijk om te ervaren wat de stand 
van zaken nu is en hoe de mensen in de wijk daar tegenaan kijken. Daarover aan uw college de 
volgende vragen: 
 
In uw antwoorden op één van onze vragen van april stelt u dat ook in deze wijk handhavend wordt 
opgetreden bij verkeersonveilig gedrag. Volgens omwonenden is dit niet afdoende. De bewoners 
ervaren dat er nog steeds veel te hard gereden wordt, onder meer in de Genbroekstraat, 
Sloterbeekstraat, Zwanenstraat maar ook in de Minister van Hallstraat.  
 

1. Is dit probleem bij u bekend? Welke actie kan en gaat u ondernemen? 
  

2. Bent u (bijvoorbeeld) bereid te onderzoeken waar en welke snelheidsbeperkende maatregelen 
genomen kunnen worden in deze wijk? Zo nee, waarom niet? 

 
In de Minister van Hallstraat zagen wij de kinderen vanuit het voetbalveldje, achter de bal aan zo de 
straat op rennen. “Gebeurt elke dag”, zo vertelden de aanwezige ouders ons. Ondanks 
waarschuwingen van ouders gebeurt dit in het enthousiasme van hun spel, kun je de kinderen 
natuurlijk niet kwalijk nemen, maar het zorgt wel voor een mogelijk gevaarlijke situatie. Een hek aan 
de rand van het trottoir zou hier een oplossing kunnen zijn: de kinderen kunnen niet direct de straat op 
maar moeten erom heen lopen. Een simpele maatregel, snel te realiseren, lijkt ons.  
 

3. Is het college bereid in deze actie te ondernemen, zoals bijvoorbeeld voorgesteld? 
 
In ons gesprek met de kinderen vertelden zij dat de grote goals, op het veldje aan de Minister van 
Hallstraat, vervangen zijn door kleine exemplaren (afmeting ijshockeydoel). “Waarom? Die grote 
waren veel fijner”, zeiden de kinderen ons. Andere omwonenden stellen dat de doelen zijn vervangen 
om hangjongeren te weren.  
 

4. Heeft het college hier een antwoord op, wat is juist van bovenstaande beweringen en bent u 
bereid om bijvoorbeeld grotere/standaard doelen (terug) te plaatsen?  
Zo nee, wat is daar de achterliggende reden van? 

 
5. Verder zien we in de wijk jongeren/jong volwassenen met dure auto’s bij elkaar ‘hangen’. Ook 

voor veel bewoners roept dit vragen op en geeft dit geen veilig gevoel. Wat heeft het college 
aan dit probleem tot nu proberen te doen? En wat gaat u er verder mee/aan doen, want het 
probleem is niet verdwenen, zo mochten en mogen wij aanschouwen.  

 
6. In ons rapport 1 (juli 2015) vroegen we of u bereid bent om te bekijken of locaties (JOP’s of 

jeugdhonken) voorzien kunnen worden van WIFI, zodat hangplekken daarmee aantrekkelijker 
zijn en meer benut worden. U antwoordde daarop: “Wij willen meedenken over locaties waar 
eventueel een WiFi-faciliteit aangeboden kan worden”. Wat is daarvan de stand van zaken?  

 
In afwachting van uw schriftelijke beantwoording binnen de daarvoor gestelde termijn, 
Met vriendelijke groet, 

 
Fractie SP-Venlo, 
Petra Raijer 

																																																													
1	https://venlo.sp.nl/sites/venlo.sp.nl/files/attachments/rapport_sp_-
_buurtonderzoek_naar_leefbaarheid_venlo-zuid_juli_2015.pdf		
2	https://omroepvenlo.nl/nieuws/artikel/24590777/overlast-venlo-zuid-niet-weg-na-maatregelen		
3	https://venlo.sp.nl/nieuws/2016/04/wordt-overlast-in-venlo-zuid-ooit-opgelost		


